



ГИЛЬДИЯ ЮВЕЛИРОВ РОССИИ

129301, г. Москва, ул. Космонавтов, д. 7, кор.2. +7 977 486-90-70, elgem@mail.ru

ВЗ-25/114 от 19.10.2025 г.

Dear Hassan Aminian!

The Guild of Jewelers of Russia expresses its gratitude for your attention to our Association. We were pleased to welcome to Russia a delegation from Iran, which recently visited a jewelry exhibition in Moscow.

The Association discussed your proposals at the Association Council meeting held last Friday. The Association Council also expresses its gratitude to participants in the Iranian jewelry market. The Association is ready to cooperate with Iranian entrepreneurs in a number of areas of interest.

At the same time, we would like to inform you that the Association's goals are primarily to support Russian jewelry manufacturers. The Association's Charter does not provide for the admission of foreign organizations to membership. The establishment of branches or representative offices of the Association abroad is also not envisaged.

However, the restrictions listed in the Charter do not prevent close cooperation with you and other participants in the Iranian jewelry market.

Sincerely,
Executive Director of the Association

Vladimir Zboikov,



ГИЛЬДИЯ ЮВЕЛИРОВ РОССИИ

129301, г. Москва, ул. Космонавтов, д. 7, кор.2. +7 977 486-90-70, elgem@mail.ru

ВЗ-25/114 от 19.10.2025 г.

Уважаемый Хасан Аминян!

Гильдия ювелиров России выражает Вам благодарность за внимание к нашей Ассоциации. Мы были рады приветствовать в России делегацию из Ирана, которая недавно посетила ювелирную выставку в Москве.

Ассоциация обсудила Ваши предложения на заседании Совета Ассоциации, состоявшемся в прошлую пятницу. Совет Ассоциации также выражает благодарность участникам иранского ювелирного рынка. Ассоциация готова к сотрудничеству с иранскими предпринимателями по ряду направлений.

В то же время, хотим сообщить Вам, что целями Ассоциации, прежде всего, является поддержка российских производителей ювелирных изделий. Устав Ассоциации не предусматривает приём иностранных организаций в члены Ассоциации. Создание филиалов или представительств Ассоциации за рубежом также не предусмотрено.

Однако перечисленные в Уставе ограничения не препятствуют тесному сотрудничеству с Вами и другими участниками иранского ювелирного рынка.

С уважением,
Исполнительный директор Ассоциации

Владимир Збойков